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Protokół Nr  13/2017 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM 

w dniu 25 września 2017 r. 

 

 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 

 

Obecni wg załączonej listy. 

 

Tematyka posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 

2. Informacja o wykonaniu budżetu Miasta Białogard za I półrocze 2017 r. 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał:  

a)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2017, 

b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej  Miasta Białogard. 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 
 

Ad 1 

 Posiedzenie o godz. 1400 „otworzyła i prowadziła” Przewodnicząca Komisji – 

Jadwiga Klonowska. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji oraz zmieniony o 

wprowadzony projekt uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Białogard do Białogardzkiego 

Klastra Energii porządek, głosując: za-4 (jednogłośnie).   

 

 

Ad 3 

 Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała wprowadzony projekt uchwały:  

a) w sprawie przystąpienia Miasta Białogard do Białogardzkiego Klastra Energii, 

Przedstawił: Piotr Janowski, Sekretarz Miasta  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

M.Siwek – pytał czy to przystąpienie wiąże się z kosztami? 

Sekretarz – odpowiedział, że nie. 

J.Klonowska – pytała jakie będą korzyści dla samorządu? 

Sekretarz – odpowiedział, że jeden z elementów to pozyskiwanie środków w zakresie energii 

odnawialnej, a wejście samorządu do Klastra zwiększa wiarygodność współpracy. Szanse 

przyznania środków będą o dużo większe.  

J.Klonowska – pytała czy oprócz miasta Białogard ktoś jeszcze wstępuje? 

Sekretarz – stwierdził, że porozumienie podpisali ZEC i dwie firmy Eco-Beaver Sp. Z o.o. 

oraz Centrum Badawczo-Rozwojowe Kogeneracji Zachód S.A.  powiązane kapitałowo. 

J.Andrysiak - pytał kto się z tym zwrócił? 

Sekretarz – odpowiedział, że ZEC. Jeśli nie wejdziemy to sami będą, my nie musimy wejść. 

P.Szyszlak - pytał czy BSM chce wstąpić? 

Sekretarz – wyjaśnił, że być może, na pewno deklarację do tego podpisali RWiK, nie zna 

szczegółów BSM. Sekretarz wiedział, że ZEC z BSM współpracowali i opracowali wspólny 

projekt dot. paneli na budynkach spółdzielczych. Ten projekt nie przeszedł. Być może chcą 

powtórzyć projekt i złożyć do Narodowego Funduszu, a nie jak wcześniej do RPO. 



 2 

P.Szyszlak – pytał czy samorządy są zainteresowane? 

Sekretarz – odpowiedział, że idea tworzenia jest na poziomie jednego powiatu czy miasta. 

J.Andrysiak – pytał czy ta uchwala zamyka wstąpienie do innego podmiotu? 

Sekretarz – odpowiedział, że nie. 

K.Skoczyk – pytał odnośnie zapisu w pkt 5 kto wybiera Zarząd Klastra? 

Sekretarz – odpowiedział, że nie będzie Zarządu, to nie jest struktura sformalizowana, ale jest 

opisana w porozumieniu w § 4. Rada Partnerów składa się po jednym przedstawicielu, a 

Zespół Sterujący, czyli ciało wykonawcze wybierane jest przez Radę Partnerów. 

Koordynatorem Klastra będzie z założenia wybrany przedstawiciel ZEC. 

P.Szyszlak - pytał czy analizowano pozytywy, aby byłoby przystąpić do Kastra? 

Sekretarz - stwierdził, że  najpierw trzeba przystąpić a w kolejnym kroku może pojawić się 

możliwość  działania. 

Przewodnicząca Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-3, przeciw-0, wstrzymało się-2. 
 

Ad 2 

Informacja o wykonaniu budżetu Miasta Białogard za I półrocze 2017 r. 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

K.Skoczyk – pytał co wpłynęło na tą nadwyżkę? 

Skarbnik – odpowiedziała, że sposób realizacji dochodów i wydatków, ponieważ jest różna 

dynamika osiągania dochodów i wydatków. Osiągnęliśmy  dochody na poziomie 54% a 

wydatki  46%. 

J.Klonowska – pytała czy do tej informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta za I 

półrocze nie powinno być uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej? 

Skarbnik – odpowiedziała, że będzie. 

P.Szyszlak – stwierdził, że nie ma uchwały RIO to nie powinniśmy głosować. 

Przewodnicząca Komisji – poparła, że zawsze opiera się na uchwale RIO, więc nie będziemy 

wydawać opinii. Po wyczerpaniu dyskusji zamknęła w/w punkt. 

 

Komisja zapoznała się z w/w informacją i przyjęła do wiadomości, bez uwag. 
 

Ad 3 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 

b) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2017, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Sekretarz – dodał, że szalet przypisano do ZGKiM, bo łatwiej było przypisać w ramach  

umowy zarządzania, którą mamy z ZGKiM.  

J.Andrysiak – pytał czy są ujęte zmiany ulic Patrycego i Dąbrowszczaków, aby była ciągłość 

zadania? 

Sekretarz – wyjaśnił, że w korespondencji z Urzędem Marszałkowskim posługują się nową 

nazwą ale nie zmieniono umowy, gdzie są stare nazwy. 

P.Szyszlak – stwierdził, ze mieszkaniec z ul. Gdyńskiej bocznej dostał odpowiedź, że na sesji 

27 września zapadnie decyzja w jego sprawie. Radny nie mógł znaleźć zapisu w tej sprawie. 
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Skarbnik – wyjaśniła, że jest zapis w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

Przewodnicząca Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4, przeciw-0, wstrzymało się-1. 
 

 

c)  w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej  Miasta Białogard, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Przewodnicząca Komisji – w wyniku braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 

Ad 4 

W sprawach  różnych głos zabrali: 

P.Szyszlak – pytał  czy będą działki na ul. Stama dla młodych? 

Sekretarz – odpowiedział, że na ul. Sportowej na razie nie będą sprzedawać, bo jest problem 

z różnicą terenu, im dalej tym jest coraz więcej wody. Dobrze byłoby poczekać na 

wybudowanie Komendy Policji. Na dzień dzisiejszy nie, bo to teren zbyt kosztochłonny. Mają 

sprzedać nieruchomości na ul. Księżnej Zofii. 

 

Ad 5 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.15
00

 zakończono Komisję.  

Protokołowała: M.Zimmer 
 

 

 

  Przewodnicząca Komisji 

 

         Jadwiga Klonowska 
 


